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 Detta protokoll innehåller även relevanta anteckningar från 2025-04-
24 

Ansvarig/Klart 

1. Mötet öppnas  
2. Genomgång av tidigare protokoll  
 Genomgång av tidigare protokoll görs vid respektive punkt.  

Kursiv text avser tidigare protokoll. 
 

3. Ansvarsområden för lagen  
 Inget nytt  
 Alla ansvarsområdesbeskrivningar är färdiga  
4. Fotbollsskolan  
 Ledarutbildning genomförd. Många barn anmälda. IA/AH 
 Många anmälda deltagare och ledare  
5. Domarfrågor  
 Inget nytt  
 Domarutbildning 24/5.  

Kommande säsong diskuterades med domaransvariga 
 

6. Utbildningsfrågor  
 D-utbildning planerad i höst IA/AH 
 Spelarutvecklingsplansmöte 29/4 

Möte med Sisu gällande utbildningsplan  
Svalt intresse för målvaktsutbildning 

 

7. Material  
 Ledarkläder beställda TA 
 Beslut att nytt ledarställ (T-shirt+shorts) ska kunna kvitteras ut var 3:e 

år 
 

8.  Förrådsfrågor  
 Läckage i mittenförrådet – en handlingsplan behöver tas fram. KS 
 Läckage i mittenförrådet – en handlingsplan behöver tas fram.  
9.  Kioskfrågor  
 Armatur har bytts.  

Gratis kaffe till ledare vid match (hemma och bortalag) 
 

 Kiosksäsongen diskuterades med kioskansvariga. Armaturbyte etc är 
på gång 

KS 

10. Information från ungdomsansvarig  
 Föreläsning och middag inbokad 1 juni 

Kostföreläsning inbokad 26 maj 
IA/AH 

 Event för ledarna planeras i samarbete med Sisu (projektpengarna)  
11. Information från senioransvarig  
 Inget nytt  
12. Lagfrågor övrigt  
 Inget nytt  
13. Planer och anläggning  

Närvarande: 
Malin Engdahl, Isabelle Andersson, 
Tove Andersson, Kjell Sundberg, 
Daniels Volfs 
 
 

Frånvarande:  
Anna Hazard, Kansliet/Johanna 
Malmberg  
 

about:blank
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 Plan för att få till en konstgräsplan diskuterades. 
Gräsplanernas skick är undermåligt. Många felanmälningar görs. 
Kontakt tagen med processansvarig på kommunen. 
Nya nycklar till området ska tillhandahållas av kommunen. Totalt 3 
nycklar. Plan för hantering behöver tas fram. 

 

 Konstgräsplansansökan tas fram 
Sluttade ytan ska ritsas och kommunen ska kolla om vi kan få mål dit 
Ytterligare yta för ritsning ska utvärderas 
Befintliga mål har verifierats 

KS 

14 Ekonomi  
 Inget nytt  
15.  Kansliet  
 Inget nytt  
16. Årshjul  
 Se årshjulssidan 

Maj-Juni 
• Fotbollsskola 

 
 
 
 

17. Frågor till och från KS  
 Inget nytt  
18. Laget.se  
   
19. Övriga frågor  
 Lagbilder ska bokas in TA 
 Lagbilder ska bokas in  
20. Nästa möte  
 Nästa ordinarie styrelsemöte den 2025-06-17 kl. 18.30 i klubblokalen.  
21. Möte avslutas  

 

Vid protokollet:   Justerat av: 

______________________  _____________________ 
Malin Engdahl   Kjell Sundberg 
Sekreterare/Ekonomiansvarig  Ordförande 
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